
Transkrypcja z XXIX Sesji Rady Gminy Żabia Wola w dniu 9 listopada 2020 r. powstała na podstawie 

nagrania ścieżki dźwiękowej. 

 
 
Anna Filipowicz, przewodnicząca Rady Gminy Żabia Wola: (niezrozumiałe) dziewiątej sesji rady gminy 
żabia wola. Witam państwa radnych pana 
wójta, pracowników urzędu gminy oraz wszystkich mieszkańców oglądających 
transmisję z dzisiejszych obrad. Przypominam, że obrady rady gminy 
żabia wola są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w biuletynie informacji publicznej i na stronie 
internetowej gminy. W terminie późniejszym transmisje są dostępne 
jako nagrania archiwalne. Szanowni państwo. Na ostatniej 
sesji zdjęliśmy z porządku obrad. 
Punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 
mandatu radnego gminy żabia wola pana Krzysztofa Marczewskiego, gdyż 
chcieliśmy mieć czas na zapoznanie się z projektem uchwały 
w przedmiotowej sprawie. Dzisiejsza na sesja zwyczajna została 
zwołana z uwagi na fakt, że nie niebawem upływa 
(niezrozumiałe) wyznaczony. 
nam przez wojewodę. 
Eee, jak państwo pamiętacie w czerwcu bieżącego roku podjęliśmy 
uchwałę w sprawie odmowy wygaśnięcia mandatu radnego 
gminy żabia wola, gdyż po przeprowadzeniu postępowania 
wyjaśniającego uznaliśmy że brak jest 
Podstaw. 
Do stwierdzenia, wygaszenia 
mandatu pana Krzysztofa Ma... wyborczego. 
Wojewoda mazowiecki po analizie naszej uchwały 
i przekazanych dokumentów uznał jednak, że w świetle obowiązujących przepisów 
prawa, na które powołał się w uzasadnieniu do pisma na znak WNP-1.4012.2.2020.MPZ, 
z dnia czternastego października dwa tysiące dwudziestego roku stwierdził, że wygaszenie 
mandatu jest konieczne i wezwał radę gminy do podjęcia uchwały w przedmiotowej 
sprawie. 
Argumenty przywołane w piśmie wojewody zostały przytoczone w uzasadnieniu 
do projektu uchwały przedłużonego państwu na dzisiejszym posiedzeniu. 
Nadmienie, że do biura rady nie wpłynęła żadna korespondencja od państwa 
radnych. Odpowiedzi na moją prośbę o przesłanie ewentualnych uwag lub 
propozycji zmian do przedmiotowego projektu uchwały. 
Spotykamy się więc dzisiaj po to, 
aby podjąć nasze ostateczne stanowisko 
uprawnień, by wypowiadać się w imieniu wszystkich radnych, bez wcześniejszego 
poznania państwa opinii. 
Eee korzystając z okazji, chciałabym również poinformować, że 
dzisiaj wpłynął do mnie wniosek od mieszkańców w kwestii odwołania 
dzisiejszych obrad rady gminy żabia wola. 
Jednak pozwolę sobie odpowiedzieć na ten wniosek na piśmie. 
Zanim przejdziemy do stwierdzenia prawomocności obrad, proszę 
o zabranie głosu radce prawnego Gminy Żabia Wola panią 
Dominikę Palińską. 
Dominika Palińska, Radca Prawny Gminy Żabia Wola: Dzień dobry witam państwa ponownie chciałam 
tylko powiedzieć trochę w nawiązaniu do tego wniosku, który płynął, 



że po pierwsze nie ma takiej mocy prawnej, żeby wnioskowano o 
zdjęcie z prowadzonej... zwołanej przez panią przewodniczącą sesji 
po drugie chciałam podkreślić, że biorąc pod uwagę obecną sytuację epidemiologiczną 
panującą nie tylko w naszym kraju, ale przepisy dotyczą właśnie 
zdalnego procedowania i odbywania sesji, i nie ma na ten moment 
możliwości zwoływania innych zwołania spotkania się w innej formule. 
Także w trosce o zdrowie nas wszystkich, nie tylko mieszkańców, ale także państwa Radnych. 
Także formula formuła online i formuła zwołania sesji przez 
panią przewodniczącą i sposób informa jej odbywanie jest jak 
najbardziej prawidłowe. I w tym zakresie nie ma żadnych wątpliwości. Dziękuję bardzo. 
Anna Filipowicz: Dziękuję pani mecenas. Kolejnym punktem jest stwierdzenie prawomocności obrad. 
Obecni na posiedzeniu radni zostaną zalogowani 
przez pracownika biura rady, w tym momencie odczytam listę obecności. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak, Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Roman Filarczcyk, 
Roman Filarczyk, Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski, Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka, Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa, Radny Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Krzysztof Marczewski. 
(niezrozumiałe) Krzysztof Marczewski. 
(dźwięk powiadomienia telefonu) 
Jest Krzysztof? 
Krzysztof Marczewski, bo nie słyszę. 
(dzwonek telefonu) 
Panie Michale. 
Roman Olczak, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Żabia Wola: Tak, ale nie mogę tak za pięciu minut, 
Michał Wojciul, Informatyk, Urząd Gminy Żabia Wola: Tak? 
Anna Filipowicz: Czy jest Pan Krzysztof Marczewski zalogowany? 
Michał Wojciul: Jest zalogowany, ale ma wyłączoną zarówno kamerę jak i mikrofon. 
Anna Filipowicz: W takim razie. 
Anna Filipowicz: To znaczy, że jest nieobecny. Roman Olczak 
Roman Olczak: Jestem 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska, Wiceprzewodnicząca Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz, Radna Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka, Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc, Radny Gminy Żabia Wola: Jestem 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik, Radny Gminy Żabia Wola: Jestem. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. 
(stuki w tle) 
Anna Filipowicz: Stwierdzam, że dzisiejszej sesji Rady Gminy Żabia Wola. 
Uczestniczy. 



trzynastu radnych. 
Co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad rady gminy żabia 
wola umożliwia przeprowadzanie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Jeszcze Jeszcze raz pytam, bo jest zalogowany pan Krzysztof. 
Czy może pan potwierdzić, że pan jest? 
Pan, Krzysztof Marczewski. 
Dominika Palińska: Przepraszam panie Krzysztofie, może na czacie by pan, że pan też również do nas 
napisać, ewentualnie 
Dominika Palińska: jeżeli jest pany obecney i ma pan jakieś problemy techniczne. 
Anna Filipowicz: Nie wiem poprostu, 
jaką liczbę radnych mam podać. 
Obecnych na dzisiejszym posiedzeniu. 
Dominika Palińska: No Pan Krzysztof nie potwierdza na ten moment uczestnictwa, tak? 
Anna Filipowicz: I mamy trzynastu radnych obecnych na dzisiejszym posiedzeniu, co stanowi kworum 
niezbędne do 
przeprowadzenia prawomocnej... 
Dominika Palińska: Przepraszam, bo jeszcze nikt z państwa Radnych nie ma 
od pana krzysztofa, informacji że jakieś problemy techniczne, albo prosił, żeby zaczekać? 
Magdalena Radomińska: Raczej (niezrozumiałe) 
Norbert Klimkowski: nie. 
Magdalena Radomińska: Ja dostałam jako wiceprzewodnicząca 
dostałam pismo do odczytania od pana Krzysztofa Marczewskiego, więc 
Magdalena Radomińska: myślę że po prostu 
Dominika Palińska: Ale dobrze, ale to nie, ale to na razie nie ma takiego. 
Taki raczej pan raczej, czyli przyjmujemy, że nie bierze udziału. 
Magdalena Radomińska: No tak myślę, że możemy wnioskować 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: Dobrze, to ... tak... 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) Radnych na dzisiejszym posiedzeniu, co stanowi kworum niezbędne 
do przeprowadzenia obrad 
rady gminy, umożliwia przeprowadzenie ważnych prawomocnych uchwał. 
W trakcie głosowań będę wyczekiwać wszystkich radnych i mienie pokolenie 
po, wyczytaniu nazwiska, radne słownie za pośrednictwem 
systemu wideo konferencyjnego da swój głos na daną uchwałę, za przeciw 
Anna Filipowicz: bądź wstrzymuję się od głosu. 
Tomasz Kujawa: (kaszle) 
Anna Filipowicz: Tym samym czasie pracownik głosy oddane 
przez poszczególnych rady. 
Poprzez wciśnięcie odpowiednich przycisków na poszczególnych 
imiennych terminalach do głosowaniach. Procedura ta zagwarantuje 
pełną jawność i czytelność oddawanych przez państwa radnych głosów. 
Kolejnym punktem jest zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. Przypominam, 
że dzisiejszy proponowany porządek obrad brzmi następującą, 
punkt pierwszy otwarcie posiedzenia, punkt drugi stwierdzenie prawomocności obrad. 
Punkt trzeci zatwierdzenie proponowanego porządku obrad, punkt czwarty podjęcie uchwały 
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Gminy Żabia Wola. 
punkt piąty zakończenie obrad. 
Proszę państwa, radnych o zatwierdzenie porządku dzisiejszych obrad. Odczytam 
listę iliana... proszę. 
Magdalena Radomińska: Ja mam wniosek o dołożenie punktu, w którym chciałabym przeczytać 
oświadczenie pana Krzysztofa Marczewskiego przed hmm głosowaniem 
nad uchwałą. 



Anna Filipowicz: Dobrze. W takim razie włączamy, 
Dominika Palińska: to znaczy Przepraszam pani Magdo pani 
pani magdo pani wnioskuje o zmianę porządku obrad, czy pani wnioskuje o udzielenie głosu 
przez panią przewodniczącą po to, żebyśmy mieli tutaj jak coś, to będziemy głosować na zmianę 
porządku obrad? 
Magdalena Radomińska: Wnioskuję o zmianę porządku obrad o dodatkowy o dodanie dodatkowego 
punktu. 
Hmm jakim będzie odczytanie oświadczenia przesłanego 
na na moją skrzynkę mailową od pana krzysztofa marczewskiego, zanim będziemy 
czytać i głosować nad uchwałą. 
Przemysław Wójcik: Chyba nie można zmieniać porządku obrad sesji nadzwyczajnej można 
Dominika Palińska: Można zmieniać porządek obrad sesji nadzwyczajnej. Prawo taką możliwość 
dopuszcza mina. Jednak przypominam, 
że zmiana porządku obrad wymaga, bezwzględnej większości ustawowego składu, czyli państwa 
przypadku musi być oddanych osiem głosów za. I w przypadku jeszcze sesji 
nadzwyczajnej musi być zgoda wnioskodawcy. W takiej sytuacji to ponieważ pani Ania pani 
Filipowicz, pani przewodnicza ją zwoływała poza ośmioma głosami za 
musi być również zgoda przewodniczącej, czyli osoby, która tą sesję zwoływała, 
jeżeli zostaną dopełnione 
te warunki formalne będzie możliwa zmiana porządu obrad. 
Anna Filipowicz: Czyli w takim razie głosujemy wniosek, pani wiceprzewodniczącej 
pani Magdy Radomińskiej, tak pani mecenas? 
Dominika Palińska: No, jeżeli pani magda, tak jak wskazała wprost, że wnosi o zmianę 
Dominika Palińska: porządku obrad, musimy głosować. 
Anna Filipowicz: dobrze. 
Dominika Palińska: Przypominam też, że 
sesja nadzwyczajna jest sesją, która co do zasady powinna 
rozstrzygać kwestii niecierpiące zwłoki, czyli kwestie, które nie mogą być rozstrzygane 
na sesjach planowanych. Czyli między sesjami, jeżeli jest nie bezwzględna, potrzeba 
to tak wówczas taką sesję zwołuje i takie sprawy się na sesji proceduje. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Dziękuję. 
W takim razie proszę państwa, radnych o przegłosowania wniosku 
pani wiceprzewodniczącej Magdaleny Radomińskiej o dołączenie 
przed podjęciem uchwały, czyli jako punkt trzeci 
Anna Filipowicz: czwarty tak hmm 
Dominika Palińska: Oświadczenia radnego, tak? 
Bo to w kategoriach oświadczenia, tak pani Magdo? 
Magdalena Radomińska: Eee tak oświadczenie dotyczące sprawy, 
którą dzisiaj będziemy poruszać. 
Dominika Palińska: Uchwały? 
Magdalena Radomińska: Uchwały, tak. 
Anna Filipowicz: W takim razie proszę państwa, radnych o przegłosowanie wniosku o dołączenie 
oświadczenia 
skierowanego do rady gminy przez radnego pana Krzysztofa Marczewskiego, 
który odczyta pani wice przewodnicząca Magdalena Radomińska, 
odczytam listę. 
Kto jest za dołączeniem tego punktu Iliana Kacprzak 
Iliana Kacprzak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk 
Joanna Janoś, Radna Gminy Żabia Wola: Wstrzymuję się, radny mógł sam wystąpić ubrać w... 
Norbert Klimkowski: Wstrzymuję się 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 



Małgorzata Kozicka: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Krzysztof marczewski nie ma, Przepraszam Roman Olczak. 
Roman Olczak: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Jestem za 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka 
Mariusz Sztompka: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik. 
Przemysław Wójcik: Jestem przeciw. 
Michał Wojciul: Pani przewodnicząca, nie usłyszałem pani głosu, tak samo jak 
chciałbym poprosić o powtórzenie pannią Magdalenę Radomińską. 
Anna Filipowicz: Pani Magdalena Radomińska była za 
Magdalena Radomińska: Jestem za. 
Michał Wojciul: Przepraszam bardzo, a pani? 
Anna Filipowicz: Ja jestem przeciw. 
Roman Olczak: Upadł wniosek. 
Anna Filipowicz: Mamy sześć 
sześć głosów za. 
Dominika Palińska: Jest to niewystarczająca liczba do zmiany porządku obrad. 
Anna Filipowicz: Dobrze pięć głosów. Tylko dodam jak jak się rozłożyło głosowanie było. 
sześć głosów za dołożeniem. 
cztery pięć głosów wstrzymujących i dwa głosy 
przeciw. 
W takim razie proszę o przegłosowanie 
całego porządku dzisiejszych obrad. 
Anna Filipowicz: Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: Za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś 
Joanna Janoś: Za 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski 
Norbert Klimkowski: Wstrzymuję się 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Wstrzymuję się 
Anna Filipowicz: Roman Olczak 
Roman Olczak: Wstrzymuję się (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska 
Magdalena Radomińska: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Wanda Redestowicz 
Wanda Redestowicz: Jestem przeciw. 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Mariusz Sztompka: Jestem za 



Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem przeciw 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Ja również jestem za 
Anna Filipowicz: Pani mecenas głosowanie rozłożyło nam się w następująco, mamy 
sześć głosów za przyjęciem proponowanego porządku cztery głosy wstrzymujące 
się i trzy głosy na nie. 
Dominika Palińska: Zatwierdzenie porządku obrad to jest zwykła większość. Porządek został 
zatwierdzony. 
(błędny komunikat o odrzuceniu wynikający z błędu pracownika Urzędu Gminy) 
Anna Filipowicz: W takim razie porządek obrad został zatwierdzony. Przechodzimy do kolejnego 
punktu. 
Podjęcie uchwały w sprawie (niezrozumiałe) Radomińską o odczytanie projektu uchwały 
w sprawie stwierdzenia (niezrozumiałe). 
Mandaru Radnego Gminy Żabia Wola wraz z uzasadnieniem. 
Następnie jeśli znajdzie tylko potrzeba będziemy mogli podjąć dyskusję na jego 
temat 
Jest pani Magdalena? 
Magdalena Radomińska: Tak Jestem, co muszę się przełączyć na plik już momencik (niezrozumiałe). 
Dobrze już mogę. Uchwała Rady Gminy Żabia Wola z dnia dziewiątego listopada 
dwa tysiące dwudziestego roku w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 
na podstawie artykułu osiemnaście ustęp dwa punkt piętnaście oraz artykuł dwadzieścia 
cztery f ustęp jeden ustawy z dnia ósmego marca tysiąc dziewięćset dziewięćdziesiątego 
roku o samorządzie gminnym dziennik ustaw z dwa tysiące dwudziestego roku, pozycja siedemset 
trzynaście z późniejszymi zmianami oraz artykuł trzysta osiemdziesiąt trzy paragraf pierwszy 
punkt piąty paragraf drugi ustawy z dnia piątego stycznia dwa tysiące jedenastego 
roku. 
Kodeks wyborczy tekst jednolity dziennik ustaw z dwa tysiące 
dwudziestego roku pozycja tysiąc trzysta dziewiętnaście z późniejszymi 
zmianami Rada Gminy Żabia Wola uchwala co następuje. 
Paragraf pierwszy stwierdza się wygaśnięcie mandatu radnego rady Gminy Żabia 
Wola pana Krzysztofa Marczewskiego w związku z naruszeniem przez radnego zakazu 
łączenia mandatu z prowadzeniem działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy, 
o którym mowa w artykule dwie dwadzieścia cztery f ustawy z dnia ósmego 
marca tysiąc dziewięćset dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym. Paragraf drugi uchwała 
wykonanie uchwały powierza się przewodniczącemu Rady Gminy Żabia Wola paragraf 
trzeci Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
Przechodzę do uzasadnienia uzasadnienie Wójt Gminy Żabia Wola pismem 
znak KN tysiąc pięćset jedenaście kropka Jeden. kropka dwa tysiące dziewiętnastego 
dnia dziewiątego stycznia dwa tysiące dwudziestego roku przekazał Radzie Gminy Żabia Wola 
wystąpienie 
z dnia trzydziestego grudnia dwa tysiące dziewiętnastego roku dotyczące konieczności stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnemu Gminy Żabia Wola pana Krzysztofa Marczewskiego, 
związku z naruszeniem przez niego artykułu dwadzieścia cztery f ustęp jeden ustawy 
z dnia ósmego marca tysiąc dziewięćset dziewięćdziesiątego roku o samorządzie gminnym. 
Dziennik ustaw z dwa tysiące dziewiętnastego roku pozycja pięćset sześć, które 
wpłynęło do urzędu gminy żabia wola w dniu trzydziestego pierwszego grudnia dwa 
tysiące dziewiętnastego roku. Zgodnie z pismem stanowiącym zawiadomień 
o możliwości naruszenia przez radnego zakazu wyżej przytoczonych przepisów prawnych. 
Naruszenie to miało polegać na popełnieniu przez Radnego Rady Gminy Żabia Wola 
pana Krzysztofa Marczewskiego funkcji pełnomocnika swoje żony prowadzącej 



działalność gospodarczą pod firmą AMPUL. Konserwacja 
i naprawa Beata Marczewska. 
To jest sklep AMPUL, w którym zaopatruje się Urząd Gminy Żabia Wola 
oraz gminne jednostki organizacyjne. Miała tak oto transakcji dokonanych 
w latach (uszkodzona ścieżka audio) 
Małgorzata Radomińska: Tejże działalności. 
Zgodnie z artykułem trzysta osiemdziesiąt trzy paragraf drugi wygaśnięcia 
mandatu radnego przyszłym, o których mowa w paragrafie jeden punkt 
drugi hmm, wyjątkiem powodów wskazanych 
w artykule gdzieś... dziesięć paragraf drugi artykułu jedenaście 
paragraf drugi oraz punkt trzeci, piąty i siódmy stwierdza, 
hmm stwierdza rada do uchwały w terminie miesiąca 
od dnia wystąpienia przyczyny wygaśnięcia mandatu. Z uwagi 
na powyższe organem właściwym do podjęcia działań. 
Przedmiotowej sprawie jest Rada Gminy Żabia Wola. 
Przewodnicząca Rady Gminy Żabia Wola dniu trzynastego stycznia dwa tysiące dwudziestego 
roku zwróciła się do radcy prawnego Urzędu Gminy Żabia Wola o wydanie 
opinii prawnej w kwestii zarzutów postawionych 
wyżej wymienionym piśmie oraz dalszych procedur związanych z koniecznością 
ustosunkowania się Rady Gminy Żabia Wola do przedmiotowego wystąpienia. 
W tym samym dniu radnemu Rady Gminy Żabia Wola panu 
Krzysztofowi Marczewskiemu dołączone zostało pismo zawierające 
prośbę. 
O złożenie wyjaśnień w sprawie. 
O zapoznaniu się z informacją prawną dnia dwudziestego stycznia dwa tysiące dwudziestego 
roku przedmiocie trybu postępowania postaw 
prawnych pisma z dnia trzydziestego grudnia dwa tysiące piętnastego roku dotyczącego 
wygaszenia mandatu Radnego Gminy Żabia Wola, 
która została dniu czwartego lutego dwa tysiące dwudziestego roku 
uzupełniana między innymi o wybiórczo wskazane przez osobę opiniującą 
wnioski prawne na wniosek radnych. 
Wyrażony w piśmie przewodniczącej Rady z dnia dwudziestego trzeciego 
stycznia dwa tysiące dwudziestego roku, a także wyjaśnieniami radnego pana 
Krzysztofa Marczewskiego, hmm, tym pismem z dnia dwudziestego 
pierwszego stycznia dwa tysiące dwudziestego roku oraz stanowiskiem dnia bez tego siódmego 
lutego dwa tysiące dwudziestego roku Rada Gminy Żabia Wola 
po przeprowadzeniu postępowania wyjaśniającego w przedmiotowej sprawie uznała, 
iż nie zachodzą przesłanki pozwalające na stwierdzenie, że radny Krzysztof 
Marczewski naruszył swoim działaniem przepis. 
Artykułu dwadzieścia cztery f ustawy z dnia ósmego marca tysiąc dziewięćset dziewięćdziesiątego 
roku o samorządzie gminnym i brak jest podstawy do stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu radnemu Krzysztofowi Marczewskiemu. 
W toku postępowania wyjaśnia wyjaśniającego. 
Nie ustalono wykorzystywania mienia komunalnego 
gminy przez radnego Krzysztofa Marczewskiego w sposób uprzywilejowany, 
a ewentualne wygaszenie mandatu godziłoby w 
konstytucyjną zasadę przy proporcjonalności kontekście ewidentnej 
hmm sankcji mierzonej od stopnia naruszenia podejmują decyzję 
o braku podstaw do stwierdzenia wygaszenia mandatu radnego Krzysztofa Marczewskiego. 
Rada miała też na względzie zasady ochrony czynnego i biernego 
prawa wyborczego. 
Uchwała nr trzydzieści cztery łamane na dwadzieścia pięćdziesiąt Podjęta została 



W dniu trzydziestego czerwca dwa tysiące dwudziestego roku. 
Wojewoda Mazowiecki pismem znak WNP myślnik 
jeden myślnik cztery tysiące sto dwanaście (niezrozumiałe) w dniu szesnastego października 
dwa tysiące dwudziestego roku wezwał Marczewskiego, że ich wymienionego pisma 
wojewody mazowieckiego. W ocenie nadzoru radny, który 
pełni funkcję pełnomocnika swojej żonie, wprowadzenia przez nią działalności gospodarczej, 
narusza zakaz zakupu dwadzieścia cztery f ustawy o samorządzie 
gminnym. Żona radnego w ramach prowadzonej przez nią działalności. 
Wielo... wielokrotnie z zawierała z gminą umowy sprzedaży 
zapłata za towary zakupione w sklepie żony radnego pochodziła 
z środków budżetu gminy, a więc jej 
majątku. 
Problematyka naruszenia przez żadnego zakazu prowadzenia działalności 
gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego gminie oraz bycia pełnomocnikiem 
w tej działalności była przedmiotem licznego orzecznictwa są sądu 
administracyjnego. 
Zgodnie z aktualnym orzecznictwem wykorzystanie 
mienia gminnego odnosi się do wszystkich przypadków korzystania z mienia 
komunalnego gminy w ramach prowadzonej działalności gospodarczej bez względu na to, 
czy wykorzystywane to ma podstawę prawną, czy jest na stałe 
bądź jednorazowe (niezrozumiałe) czy jest odpłatne, czy nieodpłatne. 
Bez znaczenia jest wartość wykorzystywanego mina komunalnego znaczenie 
ma sam fakt wykorzystywania tego mienia wyrok NSA (Naczelny Sąd Administracyjny) 
Z dnia dwudziestego pierwszego lutego dwa tysiące osiemnastego roku sygnatura 
akt. 
Dwa OSK i jeden. kropka pięćdziesiąt 
Łamane na osiemnaście. W inny wyrok Naczelny Sąd Administracyjny 
stwierdził, że nie ma znaczenia prawnego 
Czy do okoliczności powodującej powstanie zakazu korzystania 
z mienia komunalnego gminy były zależne od radnego 
ani charakter umowy na podstawie tej rady, 
której rady korzystał z tego mienia. 
Przy prowadzeniu działalności gospodarczej wyrok NSA z dnia 
dziesiątego kwietnia dwa tysiące dziewiętnastego roku. 
(niezrozumiałe) z analizy stanowi z naczelnego sądu administracyjnego. 
Przepraszam. 
W przedmiotowym zakazie należy wskazać, iż w ocenie 
sądu przepis artykułu dwadzieścia cztery f ustęp pierwszy ustawy 
o samorządzie gminnym, nie wymienia rodzaju działalności gospodarczej 
lub sposobu prowadzenia tej działalności, która nie, które 
nie będą wiązały się z koniecznością. 
zaprzestania jej prowadzenia, a zatem należy przyjąć, 
że wobec braku ustawowego zróżnicowania w przepisie 
tym chodzi o wszelkie przypadki wykorzystania mienia Gminy 
pozostającego w związku z funkcjonowaniem działalności gospodarczej Radnego. 
Z orzecznictwa sądu administracyjnego jasno wynika, że 
zakaz sformułowany w przepisie artykuł dwadzieścia cztery ustawy 
o samorządzie gminnym ma charakter 
antykorupcyjny i służy wyeliminowaniu sytuacji, 
gdy radny przez wykorzystywanie swojej funkcji umożliwiałby nie 
nieuprawnione korzyści dla siebie lub bliskich. Przepis ten kształtuje 
pożądane postawy z sprzeczne... Przepraszam 



społeczne, której interes ogółu i służby 
dla lokalnej społeczności bierze górę nad interesem indywidualnym. 
Zakaz ten powinien sprzyjać kształtowaniu 
Standardu rzetelnego uczciwego wykorzystywania obowiąz... wykonywanie 
obowiązku radnego. 
Bez znaczenia dla oceny sytuacji również stopień 
zawinienia radnego. Naczelny Sąd Administracyjny w orzeczeniu z dnia 
szóstego grudnia dwa tysiące szesnastego roku odniósł się do kwestii. 
zawinienia przy naruszeniu, artykuł dwadzieścia cztery f ustęp jeden 
ustawy o samorządzie gminnym. Przede wszystkim trzeba wskazać, że przepis 
ten nie jest elementem sankcji za 
czyn o charakterze korupcyjnym. Jest on elementem i instytucji... 
instrukcji prawnej, która ma na celu zwiększyć 
zaufanie do działalności organów samorządu terytorialnego. Ponadto 
już z jego treści wynika, że nie chodzi w nim 
tylko i wyłącznie o świadome korzystanie przez 
Radnego z mienia komunalnego gminy z artykułu dwadzieścia cztery 
f ust n. Pierwszą ustawą o samorządzie gminnym wynika bowiem, że Radni 
nie mogą także prowadzić wspólnie z nim osobami działalności 
gospodarczej z wykorzystaniem mienia komunalnego, a także 
być przedstawicielem czy pełnomocnikiem tej działalności. W takich 
sytuacjach może dojść do tego, że radny nie będzie 
wiedział o pewnych 
Aspektach działalności gospodarczej prowadzonej przez wspólnika bądź 
tejże, gdzie jest tylko pełnomocnikiem 
lub przedstawicielem. Zatem już ustawodawca zakłada 
możliwość wystąpienia sytuacji, w której wykorzystanie mienia komunalnego 
gminy będzie miało miejsce poza świadomością radnego. Przepis 
ten nakłada zatem na radnych bardzo wysoki poziom staranności 
w zakresie kontroli pochodzenia środków służących do prowadzenia 
działalności gospodarczej, jeżeli prowadzą działalność gospodarczą. 
Ogólnie z osobami lub są pełnomocnikami lub, 
przedstawicielami w tejże działalności w ocenie NSA 
jest to jednak uzasadnione potrzebą zapewnienia 
prawidłowego funkcjonowania organów samorządu terytorialnego. 
Biorąc pod uwagę stan faktyczny w przedmiotowej 
sprawie, a także treść przywołanego orzecznictwa, należy przyjąć, 
iż zakaz wynika z artykułu dwadzieścia cztery f ustęp pierwszy ustawy o samorządzie 
Samorządzie gminnym stanowi. 
Zakazu charakterze bezwzględnym zapłata za towary stanowi 
element umowy sprzedaży zawartej pomiędzy żoną radnego 
Krzysztofa Marczewskiego, a Gminą Żabia Wola, a zatem nie z realizacją 
należności pochodzącej z praw majątkowych gminy wyrażoną 
w pieniądzu. 
Naruszenia artykułu dwadzieścia cztery f ustęp pierwszy ustawy o samorządzie gminnym skutkuje 
stosownie do artykułu trzysta osiemdziesiąt trzy ustęp pierwszy punkt piąty 
ustawy kodeks wyborczy, wygaśnięcie mandatu radnego. 
Przepis ten przewiduje bowiem, iż 
naruszenie ustawowego zakazu łączenia mandatu radnego z wykorzystaniem 
określonych w obrębie przepisów funkcji lub działalności powoduje wygaśnięcie 
mandatu radnego. Organ stanowiący nie może 
uzależnić decyzji o wygaśnięciu mandatu radnego od stopnia 



Przewinienia. Wyrok NSA z trzydziestego sierpnia dwa tysiące 
jedenastego roku. 
Orzeczenie orzecznictwa sądów administracyjnych jednomyślnie 
podziela stanowisko, iż z uwagi na przepisy 
antykorupcyjne osoba pełniąca funkcje publiczne powinna pozostać 
poza wszelkimi podejrzeniami. W ocenie organu nadzoru 
wobec spełnienia przesłanek z powołanego przepisu i 
artykuł dwadzieścia cztery f ustęp pierwszy ustawy o samorządzie gminnym 
mniejszą wezwanie jest konieczne i uzasadnione. 
Rada Gminy Żabia Wola w świetle 
argumentów przytoczonych piśmie wojewody mazowieckiego znak 
WNP myślik jeden myślnik cztery tysiące sto dwanaście 
kropka dwa kropka dwa tysiące dwadzieścia NPZ Z czternastego 
października dwa tysiące dwudziestego roku, uznając za zasadne 
podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 
radnego Radnemu Gminy Żabia Wola Krzysztofa Marczewskiego. 
Dziękuję. 
(szczekanie psa) 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy mają państwo jakieś uwagi zapytania? 
Nie widzę chwila, chyba, czy ktoś ma, bo nie mam obrazu. 
Dominika Palińska: (niezrozumiałe) Roman Filarczyk i chyba pani Magda, tak? 
Radomińska i pan Bohdan też Nowosielski się zgłasza. 
Anna Filipowicz: Proszę to nie będzie pani Magdalena. 
Magdalena Radomińska: Ja bym jednak chciałabym przeczytać oświadczenie pana 
Krzysztofa Marczewskiego. Uważam, że mieszkańcy mają prawo wiedzieć, 
jak sprawa wygląda z punktu widzenia pana Krzysztofa. 
Anna Filipowicz: Proszę bardzo, tylko szkoda, że pan Krzysztof nie chciał osobiście 
swoim imieniu tego przeczytać. 
Anna Filipowicz: Ale proszę 
Magdalena Radomińska: Rozumiem, ale też rozumiem 
pana Krzysztofa, jakiej on się teraz znajduje sytuacji. 
Dominika Palińska: (niezrozumiałe) Przepraszam, tylko drodzy państwo. Zwracam uwagę, 
że przed chwilą zdecydowaliście państwo, że nie chcecie włączyć 
tego oświadczenia w porządek obrad. 
Ja tylko zwracam państwo na to uwagę. 
Magdalena Radomińska: Mogę to również odczytać wolnych wnioskach. Będę uparcie 
do tego, no. 
Dominika Palińska: Nie ma wolnych wniosków pani Magdo bo to jest sesja nadzwyczajna, gdzie de 
facto jest jeden... 
jedna uchwała procedowana, tu nie ma żadnych wolnych wniosków w porządku 
obrad, który żeście państwo przed chwilą zatwierdzili. 
Wanda Redestowicz: Ja chciałam zapytać. 
Anna Filipowicz: Proszę bardzo, jeżeli pytania dotyczące tej 
Anna Filipowicz: Projektu tej uchwały bardzo proszę. 
Wanda Redestowicz: Znaczy ja to pewnie wcześniej 
mogłam zapytać, bo chciałam zapytać, kto i kiedy złożył wniosek 
o zwołanie tej sesji? 
Anna Filipowicz: To było powiedziane na początku, wnioskodawcą jestem ja. 
Anna Filipowicz: Także sesja nadzwyczajna została zwołana... 
Wanda Redestowicz: Sesja nadzwyczajną.. 
Wanda Redestowicz: A jak to jest w ustawie o samorządzie 
gminnym? Chcieliśmy się dowiedzieć, (niezrozumiałe) 



Dominika Palińska: (niezrozumiałe) już odpowiadam, pani przewodnicząca jest jednym 
z jednym, jedną z osób, jednym z organów, która może o 
uprawnienie do zwołania sesji nadzwyczajnej zgodnie z przepisami prawa. Ta sesja 
Dominika Palińska: została zwołana 
Wanda Redestowicz: Jaki to jest artykuł na rynku, a nie pandemii? 
Dominika Palińska: Przepraszam, W tej chwili to nie jest czas i miejsce wzrost dyskutujemy nad 
uchwałą, chyba została 
odebrana. Bardzo chętnie będę do pani odpowie na temat 
Dominika Palińska: zasady procedowania sesji zwyczajnej. 
Wanda Redestowicz: (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: (niezrozumiałe) niezwyczajnych, 
Dominika Palińska: zwyczajnych, teraz jesteśmy w trakcie procedowania uchwały. Prosiłam, 
żeby się trzymać tego porządku obrad. Dobrze. 
Anna Filipowicz: Dlatego ja proszę tylko i wyłącznie o pytania odnośnie 
przeczytanego projektu uchwały. 
Małgorzata Radomińska: Ale przed chwilą mi pani przewodnicząca udzieliła głosu i pozwoliła przeczytać 
oświadczenie. 
Anna Filipowicz: Tak, tak, tak ale pozwolę sobie najpierw niech zadają pytania 
osoby merytoryczne całkowicie do odczytanego 
projektu uchwały, a jeżeli pani chce odczytać ten wniosek. 
To później i jeszcze tak... 
Proszę. 
Kto chciał jeszcze zabrać głos odnośnie oczytanego projekt uchwały? 
Roman Filarczyk: (westchnienie) 
Anna Filipowicz: Pan Filarczyk 
Roman Filarczyk: Tak ja chciałam tylko się upewnić, 
że na część głosujących, bo zgodnie z literą prawa i pytanie 
do pani mecenas czy ten artykuł dwadzieścia cztery pan wojewoda 
uzasadnił? Czy to jest Wszystko w porządku, Zgodnie sprawę, 
żeby każde głosowanie za… 
Dominika Palińska: mojej ocenie tak. 
Roman Filarczyk: Rozumiem. Dziękuję. 
Anna Filipowicz: Kto jeszcze ma pytanie to proszę powiedzieć, bo nie widzę wszystkich. 
Dominika Palińska: Pani Aniu, pan Bohdan Nowosielski zgłasza się z pytaniem. 
Anna Filipowicz: Proszę panie Bohdanie. 
Dominika Palińska: Panie Bohdanie, ma pan głos, musi pan tylko tam mikrofon włączyć. 
Panie Bohdanie, mikrofon ma pan wyłączony. 
Anna Filipowicz: Panie Bohdanie. 
Przemysław Wójcik: Pan Bohdan chyba zrezygnował. 
Anna Filipowicz: Jeżeli pan Bohdan zrezygnował... 
Bohdan Nowosielski, zastępca Wójta Gminy Żabia Wola: Tak, dziękuję, teraz słychać 
Mnie? 
Anna Filipowicz: Tak słychać, proszę, tak. 
Bohdan Nowosielski: Dziękuję, zrezygnowałem z zadania pytania. 
Anna Filipowicz: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze ma pytania odnośnie przeczytanego 
projektu uchwały? 
Dominika Palińska: Iliana. Nie wiem, czy pani Aniu pani to widzi, ale pani Iliana Kacprzak, pani radna 
ma. 
Anna Filipowicz: Pani Iliano. 
Iliana Kacprzak: Ja mam takie pytanie. 
Dlaczego jako radni mamy teraz nagle zmienić zdanie, skoro (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: Ale czy (niezrozumiałe) 



Dominika Palińska: (niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) wymaga zmiany zdania? 
Anna Filipowicz:Nie sądzę 
Dominika Palińska: bo ma obowiązku zmiany zdania 
to jest podjęcie uchwały lub też nie. Podjęcie tak pani 
głosuje za sprzeciwów lub się wstrzymuje. Taka jest 
możliwość, przez każdego Radnego. 
Iliana Kacprzak: To znaczy, dla mnie to jest trochę dziwne, że podejmujemy 
Iliana Kacprzak: dwie wykluczające się uchwały ciągu dni. 
Dominika Palińska: Takie są przepisy 
prawa i myślę, że na tym teraz nie będziemy dyskutować, czy te procedury są dziwne, czy nie. 
Anna Filipowicz: Prosiłam państwa o przesłanie uwag do 
dzisiaj do godziny dziesiątej 
Czy ktoś ma pytania odnośnie przeczytanego projektu? 
Jeżeli nie, to pozwolę pani magdalenie 
przeczytać oświadczenie. 
Anna Filipowicz: Ale to już po... 
Dominika Palińska: Przepraszam, ale pan Mariusz, chyba jeszcze się zgłaszał, tak. 
Magdalena Radomińska: Tak jeszcze pan Mariusz Sztompka się zgłaszał. 
Anna Filipowicz: To proszę pan, Mariusz. 
Marisz Sztompka: Mam pytanie czym skutkuje 
nie zastosowanie 
się do opinii wyroku NSA. 
w tym przypadku. 
Dominika Palińska: Na tym jest trudno, ale da ten temat, panie Mariuszu, się wypowiedzieć panie 
radny, 
ponieważ, bo... 
Nie do końca rozumiem pytanie znaczy to, jeżeli ta uchwała nie zostanie podjęta? 
Mariusz Sztompka: Bo dostaliśmy od wojewody. Jakby linie, 
którą mamy zatwierdzić? 
I gdyby nasza albo wstrzymanie się albo odmowna, 
z jakimi skutkuje to dalszymi... 
Dominika Palińska: Zawsze istnieje droga sądowa, każdy może skarżyć uchwałę. 
O takiej lub innej treści. 
Mariusz Sztompka: Dobrze a co ze strony wojewody. 
To jest opinia NSA tak? (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: Nie to jest... Wojewoda do nas, tak jak było w treści uzasadnienia 
wojewoda zobowiązał. 
Radę Gminy Żabia Wola do zajęcia stanowiska, to znaczy do 
podjęcia uchwały o określonej treści w terminie trzydziestu 
dni. Państwo też możecie, tą uchwałę, tak jak przy każdej uchwale możecie głosować 
za możecie państwo głosować przeciw, możecie państwo się wstrzymać, 
to jak pani przed chwilą, pani Radna Iliana powiedziała, że już żeście państwo wyrazili 
swoją wolę, czy też intencję w tej kwestii 
i nie ma ani nie ma żadnych przeszkód, żeby ją 
zmienić, nie ma żadnych przeszkodód żeby ją podtrzymać, tutaj jakby w tym zakresie, 
to jest państwa za 
każdym razem wolna wola i państwo głosujecie zgodnie z 
ze zdaniem, które danej kwestii macie. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, to by jeszcze chciał zabrać głos? 
Pan Olczak. 
Roman Olczak: Miałem taki sam zamiar, ale już jest wyjaśnione wszystko. 



Anna Filipowicz: Dobrze, to w takim razie proszę na koniec 
udzielam głosu, pani magdzie. 
Magdalena Radomińska: Dziękuję ślicznie. Nie przechodzę do czytania Żabia 
Wola dziewiąty listopada dwa tysiące dwudziestego roku. 
W dzisiejszym już po raz czwarty Rada gminy żabia wola rozpatruje sprawę 
wygaszenia mojego mandatu. 
Radnego. 
W skutek dziwnego i niewytłumaczalnego zbiegu okoliczności zdarzeń 
opartego na nim manipulacji, pomówieniach radnych. Z przewodniczącą 
na czele (niezrozumiałe) że nagle interesuje się oświadczeniami 
majątkowymi radnych zadający interpelacje bądź zapytania 
czeka na łaskę czternaście lub więcej dni obroty brutto z podatkiem 
vat. Sklepie mojej żony, również poza czasem sprawowania 
mandatu oraz wskazuje obroty dozwolone ustawą. 
Z jednostkami organizacyjnymi gminy, zamiast jedynie obroty z 
urzędem gminy wnioskowane przez panią x. 
Po pierwszej nieudanej próbie dziewiątego marca rada gminy usunęła 
z porządku obrad punkt dotyczący uchwały zagrozeniu mandatu. Natychmiast 
jeden dzień później, w dziesiątego marca, gdzie na gotowym piśmie 
jedynie dzień dziesiątego wstawiony jest długopisem, wojewoda 
rozpoczyna korespondencję z Radą Gminy Żabia Wola. 
W skutek tego działania wojewody w dniu trzydziestego czerwca rada gminy 
podejmuje uchwałę o odmowie wygaszenia mandatu radnego 
w oparciu o bardzo szerokie i profesjonalne uzasadnienie, które zostało 
wysłane do wojewódzkiego organu nadzorczego w dniu 
czternastego października dwa tysiące dwudziestego roku wojewoda ponownie 
koresponduje z radą gminy, wzywając swym piśmie do podjęcia 
uchwały stwierdzającej wygaśnięcie mandatu radnego. Uzasadnienie 
tego wyzwania do złudzenia przypomina uzasadnienie zawarte 
W donosie z dmoa trzydziestego grudnia dwa tysiące dziewiętnastego roku przesłany 
przez panią x z żyrardowa wojewoda nie odnosi się w ogóle 
do uzasadnienia uchwały rady gminy z trzydziestego czerwca ignoruje 
fakt podjęcia wcześniej uchwały przez radę. 
Pod wpływem tego nacisku następuje kolejna próba 
podjęcia uchwały wyrażającej mandat dniu dwudziestego ósmego października. 
Nie dochodzi ona do skutku z bardzo prozaicznej przyczyny. Mianowicie projekt uchwały 
wpływa do rady gminy o godzinie siedemnastej czternaście więc czternaście minut 
po planowanym czasie rozpoczęcia posiedzenia sesji. 
Pani Dorota Palińska rady radca prawny próbuje sforsować 
otrzymaniu uchwały w porządku obrad, argumentując to stwierdzeniem, 
że faktycznie obrady rozpoczął się o siedemnastej piętnaście. Po zamknięciu 
sesji przez przewodniczącą. Pan Bohdan Nowosielski, Zastępca Wójta, 
namawia mnie, bym sam złożył rezygnację stwierdzając w imieniu 
radnych, że stawiam ich w niewygodnej sytuacji. Już 
czwartego listopada dwa tysiące dwudziestego roku przewodnicząca rady gminy podpisuje 
zaproszenie. Na zwołaną 
na dzień dziewiętnasty dziewiątego listopada serię na zwyczajną poświęconą 
w całości jedynie uchwale stwierdzającej wygaśnięcie mandatu radnego, 
w projekcie której znajdujemy uzasadnienie wskazujące na 
zasadność takiej uchwały. 
Już momencik, bo mi się przewinęło, kawałeczek... tak odmowy 
udostępnienia mi danych a uzyskania tych danych celu podjęcia 



postępowania prawnego. 
Jeżeli Rada Gminy Żabia Wola, jest zmuszona procedować mimo 
prawomocnej uchwały z dnia trzydziestego czerwca po raz czwarty tą samą sprawę. 
Jeśli radny gminy jako element organu kontrolnego uchwałodawczego, 
jest namawiany przez zastępcę wójta do złożenia mandatu, 
to komu tak bardzo zależy na... pod płaszczykiem praworządności 
pozbycia się mnie ze składu rady gminy żabia wola. Dlaczego 
doradztwo prawne urzędu gminy w osobie pani Dominiki Palińskiej 
nie sugeruje pozostawienia tej sprawy do rozstrzygnięcia 
Organowi Nadzorczemy, czemu po osobie pana wojewody 
Konstantego Radziwiła poprzez wydanie rozstrzygnięcia 
nadzorczego ozdobnego sprawę? Dlaczego ktoś za wszelką cenę próbuje 
nadwyrężyć autorytet naszej rady gminy, zmuszając ją 
niejako do uchwalenia czegoś uchwalone już zostało? 
Postanowiłem nie uczestniczyć w tej farsie, jaką jest dzisiejsza sesja 
nadzwyczajna Rady Gminy Żabia Wola. Uważam, że nie ma, nie mam prawa 
do trwonienia publicznych pieniędzy na opłacenie mojej obecności 
podczas. 
Uczestnictwa w tym przedstawieniu, które niewątpliwie zostanie skrupulatnie 
opisane za pieniądze mieszkańców w gminnym Biuletynie informacyjnym 
A w ramach opłaty za promocję gminy znajdzie też artykuł poświęcony 
temu zdarzeniu innej prasie. Co dzisiejszej sesji to kwota 
przy trzynastu radnych dwa tysiące sześćset złotych którą można by przeznaczyć 
na przykład na pomoc ofiarom epidemii covid poprzez zakupienie 
tysiąca butelek wody mineralnej, bo pacjenci przebywający na oddziałach 
zakażonych. 
Nie mają odwiedzin rodziny, a personel medyczny nie może poświęcić 
im własnej ilości właściwej Przepraszam ilości czasu i troski. 
Takie ionicjatywy (niezrozumiałe) Z poważaniem, Krzysztof Marczewski. 
Bardzo dziękuję za możliwość odczytania tego pisma. 
Anna Filipowicz: Bardzo proszę. 
W takim razie. 
Możemy przejść do głosowania. 
Anna Filipowicz: Proszę o przegłosowanie odczytanego projekt uchwały. 
Roman Filarczyk: Ja mam pytanie. 
Anna Filipowicz: Chciałam żeby ostatnia pani Magda skwitowała 
Anna Filipowicz: już to Wszystko. 
Roman Filarczyk: (niezrozumiałe) wniosku. 
Anna Filipowicz: Ale już zamykamy dyskusję już 
Roman Filiarczyk i Przemysław Wójcik (niezrozumiałe) 
Roman Filarczyk: to doświadczenie pana Marczewskiego. 
Tam na początku było jakby byłby, ubliżenie Radnym. Może to mnie 
nie dotyczyło, ale bym pierwsze zdanie poprosił o przeczytanie, co pan Marczewski napisał 
Dominika Palińska: Znaczy ja myślę, przepraszam, że je też zabiorę głos, ale rzeczywiście 
pani przewodnicząca mieliśmy, pan Marczewski nie tylko radnym ubliża również 
i mnie jako profesjonalnemu pełnomocnikowi, panu Wice Wójtowi 
także myślę, że bardzo wiele osób może się czuć dotkniętych. 
Tym oświadczeniem, tym niemniej jednak przekazał na ręce pani wiceprzewodniczącej 
i też proponuję, żeby może zamknąć dyskusję, tak jak proponowała 
pani przewodnicząca zakres, posiadanie, wszyscy mamy odbiór sytuacji. 
Każdy z nas ma swoje z tym związane emocje i uczucia. Być 
może, że zostanie... możecie państwo wnioskować o udostępnienie 



tego oświadczenia. Ja osobiście bardzo chętnie, także o to zawnioskuję 
I się z nim zapoznam i się być może do niego odniosę. 
W sposób dotyczące stricte mojej osoby, także dziękuję uprzejmie, 
Roman Filarczyk: tym bardziej, że akurat nie byłem wtedy radnym. Dominika Palińska: Oczywiście 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) pan zamykam dyskusję na ten temat. Niech 
każdy sobie przemyśli po swojemu, wyciągnie wnioski, 
konsekwencje, również. Przychodzimy do 
głosowania, przegłosowania czytanego projekt uchwały głosujemy 
przy użyciu. 
urządzeń jak przypominam pracownik biura rady 
będzie zaznaczał na odpowiednich terminalach. 
Do głosowania państwa decyzji i przy podniesieniu 
ręki. W takim razie kto z państwa radnych jest 
za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia 
wygaśnięcia mandatu Radnego Gminy Żabia Wola. 
Iliana Kacprzak. 
Iliana Kacprzak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Filarczyk. 
Roman Filarczyk: W tym przypadku po odczytaniu tego oświadczenia, które mnie dotknęło, Jestem za. 
Anna Filipowicz: Joanna Janoś. 
Joanna Janoś: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowicz: Norbert Klimkowski. 
Norbert Klimkowski: Wstrzymuję się. 
Anna Filipowicz: Małgorzata Kozicka. 
Małgorzata Kozicka. 
Zaraz Wrócimy. Tomasz Kujawa. 
Tomasz Kujawa: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Roman Olczak. 
Roman Olczak: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Magdalena Radomińska. 
Magdalena Radomińska: Podtrzymuję. 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
(zakłócenia w tle) 
Anna Filipowicz: Mariusz Sztompka. 
Mariusz Sztompka: Jestem za 
Anna Filipowicz: Mariusz Luc 
Mariusz Luc: Jestem przeciw. 
Anna Filipowicz: Przemysław Wójcik 
Przemysław Wójcik: Jestem za. 
Anna Filipowicz: Jeszcze raz Małgorzata Kozicka. 
Jest zalogowana pani Małgorzata? 
Anna Filipowicz: Panie Michale 
Roman Filarczyk: ją wywaliło chyba 
Dominika Palińska: Pani Aniu, pani Małgorzaty chyba nie ma zalogowanej,  bo nie widzę 
Jej w żadnym okienku, więc nie wiem czy... 
Michał Wojciul: Pani Małgorzata... rozłączyło połączenie pani Małgorzaty Kozickiej. 
Magdalena Radomińska: Była! Była, ale ją wyrzuciło. 
Dominika Palińska: Czy pani Małgosia daje jakiś sygnał, że ma problem z połączeniem czy 
po prostu opuściła cesję? 
Anna Filipowiczc: Panie Michale czy jest jakaś informacja, bo nie wiemy, czy mamy czekać. 
Roman Olczak: Za chwilę będzie. 
Michał Wojciul: W tej chwili nie mam żadnych informacji. 



Przemysław Wójcik: Łączy się, łączy. 
Dominika Palińska: Ale pan Radny Olczak informuje, że zaraz będzie tak 
Dominika Palińska: panie Romanie? 
Roman Olczak: Tak. 
Anna Filipowicz: Dobrze, to w takim razie chwilkę poczekamy. 
Michał Wojciul: Jeśli mógłbym w między czasie poprosić o powtórzenie, pan Mariusz Sztompka, 
w jaki sposób głosował? 
Anna Filipowicz: był za. 
Anna Filipowicz: Jest już Małgorzata Kozicka? 
Michał Wojciul: tak 
Małgorzata Kozicka: Tak, Jestem. 
Anna Filipowicz: To jak ja... Jakie stanowisko jest twoje? 
Małgosiu, proszę o oddanie głosu. 
Magdalena Radomińska: Chyba znowu ją zacięło, bo jest obraz nieruchomy. 
Anna Filipowicz: Małgosiu jesteś? 
Czy panie Michale, pani Małgorzata próbuje się logować? 
Michał Wojciul: Po raz kolejny ją rozłączyło. 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: Jest pani Małgosia, jest pani Małgosia. 
Anna Filipowicz: To szybko poproszę 
Anna Filipowicz: Pani Małgosiu proszę o głosowania. 
Małgorzata Kozicka: Jestem 
Anna Filipowicz: A jaka jest decyzja? 
Za przeciw czy wstrzymuje się od głosu. 
Magdalena Radomińska: Znowu jest zacięcie obrazu. 
Dominika Palińska: Ale musimy umożliwić oddanie głosu. Bo jak chce brać udział w sesji i to z przyczyn 
technicznych ją wyłącza, więc ja myślę, że musimy Jeszcze raz poprosić 
Dominika Palińska: o przyłączenie się. 
Anna Filipowicz: Tak, chwilkę, chwilkę jeszcze poczekamy. 
(dźwięki telefonu) 
(dźwięki telefonu) 
Anna Filipowicz: Panie Michale. 
Michał Wojciul: Tak? 
Anna Filipowicz: Jak sytuacja z panią Małgorzatą? 
Michał Wojciul: W tej chwili jest rozłączona. 
Nie widzą tutaj żadnej próby, połączenia. 
To nie znaczy, że ich nie ma. Możliwe, że po prostu ma jakieś problemy 
techniczne, które uniemożliwiają jej nawiązanie połączenia z 
serwerem. 
Ale teraz to mogę tylko zgadywać, co się dzieje, 
niestety. 
Dominika Palińska: Przepraszam bardzo, że ktoś tak są zadzwonić do pani Małgosi, poprosić, że się 
podłączy, żeby od razu oddawała głos, prawda? To być 
może, bo takie połączenie chwilowe z panią Małgosią są i... 
Dobrze by było powiedzieć, pani Małgosi, że jak tylko się połączy to, o już jest pani Małgosia 
widzę znowu, Małgosiu! 
Czy może pani oddać głos? 
Małgorzata Kozicka: Tak ja się wstrzymuję od głosu. 
Anna Filipowicz: wstrzymała się od głosu. 
A ja mimo tych wszystkich przykrych słów. 
Które pani Małgorzata... pani Magdalena 
odczytała nam 



w tej wypowiedzi, którą kierował do nas pan Krzysztof Marczewski. 
Mimo tego wszystkiego Jestem przeciw. 
(szczekanie psa) 
Małgorzata Kozicka: (niezrozumiałe) zachowanie pani przewodnicząca. 
Anna Filipowicz: Z mojej strony tak. 
Wanda Redestowicz: No Wszystko się unormuje. Panie przewodnicząca bądźmy optymistami. 
(niezrozumiałe) 
Anna Filipowicz: ja Jestem dobrej myśli. 
(niezidentyfikowany głos): Ja też zawsze 
Anna Filipowicz: Chciałam powiedzieć, że wyniki 
głosowania wyglądają następująco. 
Trzy głosy za, trzy głosy wstrzymujące 
się i siedem głosów na nie. Panie Michale czy 
dobrze odczytałam wyniki głosowania? 
Michał Wojciul: Tak, te same informacje wychodzą z systemu. 
Anna Filipowicz: W takim razie chciałabym z stwierdzam, że uchwała 
w sprawie wygaszenia mandatu radnego Krzysztofa Marczewskiego 
została odrzucona, a tym samym Rada 
Gminy Żabia Wola podtrzymuje swoje stanowisko 
Z czerwca. 
Anna Filipowicz: Dziękuję, 
Wanda Redestowicz: dziękujemy bardzo, 
Dominika Palińska: Dziękujemy 
Anna Filipowicz: (niezrozumiałe) zakończenia dziękuję państwu za obecność 
Anna Filipowicz: dzisiaj i życzę miłego wieczoru do widzenia. 
Magdalena Radomińska: Pani Aniu (niezrozumiałe) 
Dominika Palińska: Dziękujemy 
Mariusz Luc: Do widzenia. 


